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Protokół Nr 21 / 2020 / VIII 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 22 października 2020 roku 

 

Miejsce posiedzenia: posiedzenie online 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 15:30 

 

Obecni członkowie Komisji:  

Marzena Gryska – przewodnicząca Komisji 

Sławomir Knapski – wiceprzewodniczący Komisji 

Elżbieta Szymkowiak – członek Komisji 

Julian Kiełczewski – członek Komisji 

Zuzanna Szulc – członek Komisji 

Zbigniew Wróbel – członek Komisji 

 

Goście: 

Ewa Noszczyńska-Szkurat – I Zastępca Wójta 

Oskar Cierpiszewski – Sekretarz Gminy 

Mateusz Borowski – Radny Gminy 

 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie protokołu nr 19 z posiedzenia Komisji.  

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Zapoznanie się z projektem budowy mieszkań komunalnych w Sadach przy ul. 

Jeżynowej. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Obrady otworzyła Marzena Gryska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, która na 

wstępie powitała gości oraz członków Komisji. 
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2. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych stwierdziła quorum wymagane do odbycia 

obrad.  

 

3. Przyjęcie protokołu nr 19 z posiedzenia Komisji.  

Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie protokołu nr 19. Wszyscy członkowie Komisji 

jednogłośnie przyjęli protokół. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Gryska przedstawiła harmonogram posiedzenia. 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

 

5. Zapoznanie się z projektem budowy mieszkań komunalnych w Sadach przy ul. 

Jeżynowej. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych poprosiła Sekretarza Gminy Oskara 

Cierpiszewskiego o przedstawienie tematu.  

Sekretarz Gminy pokazał na wizualizacji projekt dwóch budynków mieszkalnych, które 

zostaną wybudowane w Sadach przy ulicy Jeżynowej. Pan Oskar Cierpiszewski 

poinformował, że będą to dwa budynki bliźniacze, każdy dwulokalowy, łącznie będzie to 

osiem lokali. W budynku oznaczonym literami A i B mieszkania będą równej wielkości, każde 

będzie miało powierzchnię 44,2 m2. Na parterze będzie znajdował się przedsionek, salon z 

aneksem kuchennym oraz łazienka, a na poddaszu użytkowym będzie pokój z możliwością 

podziału na dwa mniejsze pomieszczenia. W budynku oznaczonym literami C i D będą 

znajdować się dwa mniejsze lokale o powierzchni 29,98 m2, które będą składały się z pokoju 

z aneksem kuchennym, łazienki oraz przedsionka. Sekretarz Gminy Oskar Cierpiszewski 

poinformował, że dwa większe lokale w budynku C i D będą miały powierzchnię 61,78 m2, 

parter będzie miał taki sam układ jak mniejsze mieszkanie, natomiast dodatkowo lokal 

będzie miał poddasze użytkowe z dwoma pokojami, które jeżeli zajdzie taka potrzeba będą 

mogły być podzielone na trzy mniejsze pomieszczenia.  

Do każdego mieszkania przynależy mały ogródek oraz mała gospodarcza wiata.  

Pomiędzy budynkami  będzie wiata na pojemniki na odpady komunalne oraz jeżeli wystarczy 

miejsca to postawiona będzie również wiata na rowery.   

 

Odpowiadając na pytanie Radnej Marzeny Gryski, Sekretarz Gminy poinformował, że przed 

budynkami będzie 16 miejsc parkingowych, ale jeżeli naprzeciwko będą wybudowane 

budynki to miejsca parkingowe będą używane również przez mieszkańców kolejnych 

budynków.  
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W związku z pytaniem Radnej Zuzanny Szulc, I Zastępca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat 

odpowiedziała, że Gmina musi ponosić koszty budowy mieszkań komunalnych oraz 

socjalnych. Jednakże w tym konkretnym przypadku być może uda się otrzymać 

dofinansowanie z rządowego programu. Gmina złożyła wniosek o dofinansowanie budowy 

omówionych na komisji budynków, na ten moment nie ma jeszcze odpowiedzi czy środki 

zostaną przyznane.  

 

6. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Elżbieta Szymkowiak poruszyła temat ludzi śpiących na ławkach w parku w 

Przeźmierowie oraz powiedziała, że osoby te powinny być umieszczane w domach opieki. 

I Zastępca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat poinformowała, że pracownicy Straży Gminnej 

oraz Ośrodka Pomocy Społecznej cały czas prowadzą  działania w tym kierunku, ale osoby 

te nie wyrażają zgody na umieszczenie w domach opieki. 

 

7. Zakończenie obrad.           

Po wyczerpaniu tematów w porządku obrad Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych o 

godzinie 16:30 zamknęła posiedzenie. 

 

Przewodnicząca 

 Komisji Spraw Społecznych 

/-/ Marzena Gryska 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska 


